
  
 

 

 

 

  מועדון הרכב של מכללת אפקה –דו"ח השתתפות 

 

 לחברי מרכז הישראלי לחקר תחבורה חכמה שלום, 

תחבורה חכמה על התמיכה וההזדמנות שניתנה  בחקר  מ תחילה נרצה להודות למרכז הישראלי ל
. ההשתתפות באירוע הייתה חוויה מעוררת  Ecomotionעבורנו בהשתתפות האחרונה שלנו בכנס  

מחים מאוד לחלוק איתכם את ההשפעות האדירות שהאירוע ייצר עלינו, התובנות  אנו שהשראה,  
 וההמלצות. 

חלון   בישראל.  החכמה  התחבורה  ותחום  הרכב  לתעשיית  ראווה  חלון  היווה  הכנס  לכל  מעל 
הראווה פתח לנו את העיניים אל הנעשה בתעשייה, למרות שאנחנו קבוצה של סטודנטים שתחום  

ם. ראינו דברים שהתעלו על הידע שלנו מהכיתה ומהחיים בכלל. האווירה  העניין שלהם הוא רכבי
  בכנס הייתה מלאת חדשנות הנדסה וטכנולוגיה בעוצמה גדולה דבר שהשאיר עלינו חותם.

 
מתקיימת   בה  סביבה  פוטנציאלים.  עסקיים  קשרים  ליצירת  אדיר  כר  יצרה  בכנס  ההשתתפות 

ביותר בכדי להעביר את המסר באופן חד ולהציג    התקשורת הבלתי אמצעית, היא סביבה היעילה
 את עצמינו ללא מסננים. 

למדנו לראשונה איך למשוך משקיעים פוטנציאלים. למשקיעים, שנמצאים במספרים רבים בכנס,  
בישראל.   הראשון  הסולארי  הרכב  ופיתוח  המועדון  פעילות  המשך  על  אסטרטגית  השפעה  יש 

תיים ולהתחבר לפרטנרים, שאיתם אנו מנהלים קשרים  במהלך הכנס הצלחנו ליצור קשרים איכו 
 ובעזרתם אנחנו מקדמים כיום את הפרויקט שלנו ומעצימים את עצמנו. 

בעוד שמוסדות אקדמיה מקנים ידע תאורתי ובסיסי, השתתפות נתנה תובנות אמתיות ומעשיות,  
האקדמיה של  התיאורטי  בעולם  מושגות  בלתי  תובנות  אותן  קיבלנו  שלרוב  היום  כל  לאורך   .

ונה, אין ספור טיפים והערות בונות על הפרויקט ועלינו כמועדון צעיר. ניתן להגיד שקיבלנו ידע  הכו
 פעולה.   מאנשי מעשה ופתרונות ברי

הצורך   אותנו,  המובילים  הערכים  והדגשת  המועדון  זהות  בגיבוש  מכריעה  נקודת  היה  הכנס 
תוך אלה נבחר הפרויקט הבא שלנו שהוא שעוסק אף הוא  להתחייב  לחדשנות וחשיבה ירוקה. מ

 בעולם.   םד לייצג את המדינה במרוצי רכבים סולארייעויבבניית רכב סולארי. אותו רכב מ

נמליץ להגדיל עד כמה שניתן את השתתפתם של סטודנטים בכנסים מסוגים   מתוך החוויה שלו 
 וח של מהנדסים טובים יותר.כאלה אנו מאמינים שזו הדרך לעודד חדשנות יזמות ופית 

השאירה עלינו חותם, העמיק את הידע שלנו, הבהיר לנו    Ecomotionלסיכום ההשתתפות בכנס  
ליזמות. נרצה להביע תודה ענקית על התמיכה שאפשרה    ןאת הצורך בחדשנות ופתחה את התיאבו

 חוויה על השפעה עצומה על כל אחד מחברי המועדון.  

 בה בזכות ההשתתפות, מחכים להגיע שוב לכנס בשנה הבאה.כיום אנו טובים יותר הר

 

 בברכה,

 של מכללת אפקה  מועדון הרכב , מנכ"לדורון לוי

                                                                               


